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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 30 juni 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.L.J. van der Meijden  burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

mevrouw M.J.M. Meertens    secretaris 

mevrouw L. van Veijfeijken    hoofd afdeling Onderhoud en Middelen

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

 

3.  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 12 mei 2016. 

De besluitenlijst en de toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Mevrouw Slaets vraagt of de kwartiermaker die binnen De Peel wordt aangesteld in het kader 

van de Strategische visie De Peel maakt het in Brainport een toelichting kan komen geven in de 

commissie over de gemaakte afspraken. 

Met betrekking tot de BOA’s pleit zij voor blijvende aandacht voor de handhaving van de 

hondenpoepoverlast in de wijken.  

De heer Swinkels wil een nadere toelichting op de concrete lokale en regionale uitwerking van 

de Strategische visie De Peel maakt het in Brainport.  

Mevrouw Van der Zanden vraagt om een toelichting op het prijsverschil op jaarbasis tussen de 

oude en nieuwe huisbankier. Verder merkt zij op dat het artikel van de gemeente in de 

MooiLaarbeekkrant over BOA’s niet overeenkomt met de memo van de burgemeester.  

De advies- en dienstverleningskosten van bureau Emphasis zijn naar haar mening hoog. Zij 

vraagt of er hierdoor ook meer grond is verkocht. 

Wethouder Meulensteen is van mening dat de inspanningen van de heer Engelvaart veel voor de 

gemeente hebben betekend. De inhuur was bedoeld voor één jaar. De werkzaamheden zullen 

verder door de gemeente zelf worden ingevuld. Er zijn 2 kavels op industrieterrein Bemmer 

verkocht.  
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Ten aanzien van het prijsverschil met betrekking tot de huisbankier merkt hij op dat dit verschil 

pas concreet wordt als de gemeente een lening moet aangaan. Op dit moment is het voordeel in 

elk geval minimaal € 10.000,-. BNG was volgens hem overigens al goedkoper dan de Rabobank.  

Hij zal de kwartiermaker vragen of hij bereid is om een toelichting te geven in de commissie.  

De burgemeester merkt ten aanzien van de handhaving door BOA’s op dat gemaakte afspraken 

zullen worden nagekomen. Per september ligt er een plan hoe er verder met handhaving wordt 

omgegaan. 

Mededelingen 

Wethouder Meulensteen merkt op dat het krediet voor het herbestraten van het gebied 

Heindertstraat-Schoolstraat in Aarle-Rixtel ontoereikend zal zijn. Omdat de komende 

schoolvakantie zich bij uitstek leent voor het uitvoeren van deze werkzaamheden wil het college 

het werk toch doorzetten en zal achteraf een aanvulling op het krediet worden gevraagd. De 

oorzaak van de overschrijding ligt volgens hem in de aanbesteding. Deze is nog niet afgerond en 

dus kan hij hier verder niet over uitwijden. 

 

5. Businesscase Peelsamenwerking. 

De heer Woltring van het bedrijfsbureau van de Peelgemeenten geeft nog een korte toelichting 

op de businesscase Peelsamenwerking. Hij benadrukt dat er een rechtstreekse vergelijking is 

gemaakt waarbij appels met appels zijn vergeleken. Conclusie is dat het nieuwe 

samenwerkingsverband goedkoper kan werken ten opzichte van de huidige situatie waarin 

diensten worden afgenomen bij de gemeente Helmond. De dienstverlening wordt dichter bij de 

inwoner georganiseerd. Wat betreft de juridische rechtsvorm waarin de samenwerking kan 

worden vorm gegeven is met name ingezoomd op de coöperatie en de gemeenschappelijke 

regeling, waarbij er een duidelijke voorkeur bestaat voor de gemeenschappelijke regeling. Om 

te voorkomen dat waardevolle kennis en ervaring weglekt zullen de vacatures worden ingevuld 

door de desbetreffende ambtenaren tijdelijk in dienst te laten treden bij de gemeente Laarbeek. 

Dit omdat de nieuwe regeling  op 1-1-2017 waarschijnlijk nog niet helemaal is geregeld. 

Het bedrijfsplan is in concept gereed en zal nog voor de zomer aan de colleges worden 

voorgelegd. Er worden twee sporen gelopen, één van bouwen en één van ontvlechten. 

Tot slot geeft hij aan dat er een garantie wordt afgegeven dat de gemeenten met ingang van 1 

januari 2017 hun taken kunnen uitvoeren.  

De heer Biemans merkt op dat de klankbordgroep van raadsleden een voorkeur heeft 

uitgesproken voor de gemeenschappelijke regeling als juridische rechtsvorm. 

Alle overige commissieleden hebben een duidelijk voorkeur voor een gemeenschappelijke 

regeling als juridische rechtsvorm voor de samenwerking tussen de Peelgemeenten.  

De burgemeester complimenteert de opstellers van het plan. Hij is blij met de positieve 

feedback. Hij merkt nog op dat we Helmond niet uit het oog moeten verliezen als 

samenwerkingspartner wanneer daar aanleiding voor is. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

6. 1e Tussenrapportage 2016. 

Mevrouw Van der Zanden merkt naar aanleiding van de tussenrapportage op pagina 10 over 

burgerparticipatie op dat het resultaat niet zo veel voorstelt. Zij had hier meer van verwacht en 

vraagt of er nog een echte notitie in de maak is. Verder informeert zij wanneer de definitieve 

financiële afwikkeling van de voorzieningenclusters aan de raad wordt voorgelegd. Tot slot 

vraagt zij om een toelichting op de intensivering van de economische samenwerking binnen 
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Brainport Oost. 

Wethouder Meulensteen zal de vraag over burgerparticipatie zal doorgeleiden naar zijn collega 

Briels. Voor wat betreft de intensivering van de economische samenwerking binnen 

Brainport Oost merkt hij op dat er 6 speerpunten zijn benoemd in Brainport maakt het in de 

Peel. Laarbeek zet met name in op Agrofood en Technology omdat daar de meeste kansen 

liggen. 

Wethouder Buter meldt dat de oplevering van de voorzieningenclusters is afgerond. De 

definitieve afrekening wordt binnenkort in het college behandeld en zal vervolgens aan de raad 

worden voorgelegd.  

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

7. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

De portefeuillehouders hebben geen mededelingen. 

 

8. Rondvraag. 

Mevrouw Van der Zanden vraagt aandacht voor de informatievoorziening aan de raad. Uit de 

besluitenlijst van het college van 14 juni valt op te maken dat de pers kennelijk eerder wordt 

geïnformeerd over de inhoud van de meicirculaire dan de gemeenteraad. Dat kan niet de 

bedoeling zijn. 

De burgemeester is het eens met mevrouw Van der Zanden dat de raad als eerste geïnformeerd 

dient te worden. Overigens is de geplande persbijeenkomst niet doorgegaan waardoor de raad 

achteraf gezien alsnog als eerste is geïnformeerd. Hij zegt toe dat het college hier alert op zal 

zijn. 

 

9. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 21 juli 2016. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


